



Medwise.Academy

They Key For ————— Beaing Brilliant doctor

Terms & Conditions – MedWise Academy

By registering, enrolling, and accessing any part of MedWise Academy, you acknowledge that you have read, understood, and agreed to be legally bound by the following Terms and Conditions:

1. ACCOUNT ACCESS & USAGE

- Each user is entitled to one (1) account only.
- Account sharing is strictly prohibited. Login credentials must not be shared, sold, or transferred.
- Any account used by multiple individuals will be permanently suspended without refund.

2. COPYRIGHT & INTELLECTUAL PROPERTY

- All materials, including videos, live sessions, documents, quizzes, and resources, are the sole property of MedWise Academy.
- It is strictly forbidden to record, download, copy, distribute, or share any content.
- Legal actions will be taken against any user who breaches this policy.

3. REFUND & CANCELLATION POLICY

- Once payment is completed, no refund or cancellation will be provided.
- Full payment of the course is required even if the user ceases to attend or participate.
- Chargebacks will result in legal proceedings and permanent ban.

4. USER CONDUCT

- Any abusive, inappropriate, or disrespectful behavior will result in immediate removal from the course without compensation.

- Spamming, hacking attempts, or misuse of the platform will be dealt with seriously.

5. PLATFORM RESPONSIBILITY

- MedWise Academy is not responsible for technical issues related to users' internet or devices.
- Temporary outages due to maintenance may occur.

6. LEGAL ENFORCEMENT

- Any violation will result in account termination and legal pursuit.
- MedWise Academy reserves the right to modify terms without prior notice.

الشروط والأحكام – أكاديمية MedWise

من خلال تسجيلك في MedWise Academy، فإنك تقر بأنك قرأت وفهمت ووافقت على الالتزام الكامل بهذه الشروط والأحكام:

1. استخدام الحساب

- يُسمح بامتلاك حساب واحد فقط لكل مستخدم.
- يُمنع منعًا باتًا مشاركة الحساب أو بيع أو منح بيانات الدخول لأي شخص آخر.
- أي استخدام مشترك للحساب يؤدي إلى حظر دائم دون استرجاع المبلغ المدفوع.

2. حقوق النشر والملكية الفكرية

- جميع المواد التعليمية (فيديوهات، جلسات مباشرة، مستندات، اختبارات) هي ملكية حصرية لأكاديمية MedWise.
- يُمنع تمامًا تسجيل أو تحميل أو نسخ أو توزيع أو مشاركة أي من المحتويات.
- أي انتهاك لهذه الشروط سيؤدي إلى اتخاذ إجراءات قانونية مباشرة.

3. سياسة الدفع والإلغاء

- بعد إتمام عملية الدفع، لا يحق للمستخدم استرداد المبلغ أو إلغاء التسجيل لأي سبب.
- في حال تم اختيار خطة تقسيط، يجب على المستخدم إتمام جميع الدفعات حتى وإن توقف عن استخدام الدورة.
- أي محاولة لاسترجاع المبلغ عبر البنك أو البطاقة سيتم الرد عليها بإجراءات قانونية صارمة.

4. السلوك والاستخدام

- سيتم طرد أي مستخدم يتصرف بشكل مسيء أو غير لائق فورًا ودون تعويض.
- يُمنع إرسال رسائل مزعجة، أو محاولة اختراق النظام، أو إساءة استخدام المنصة.

5. مسؤولية المنصة

- الأكاديمية غير مسؤولة عن أي مشاكل تقنية تتعلق بجهاز المستخدم أو الاتصال بالإنترنت.
- قد تحدث انقطاعات مؤقتة بسبب الصيانة أو التحديثات الدورية.

6. التنفيذ القانوني

- أي خرق للشروط سيؤدي إلى إنهاء الحساب واتخاذ إجراءات قانونية.
- تحتفظ أكاديمية MedWise بحق تعديل الشروط دون إشعار مسبق.

תנאים והגבלות – MedWise Academy

ברישום, תשלום ושימוש באתר MedWise Academy, הנך מאשר שקראת, הבנת והסכמת להיות כפוף לתנאים וההגבלות הבאים:

1. שימוש בחשבון

- כל משתמש רשאי להחזיק חשבון אחד בלבד.
- שיתוף פרטי משתמש, העברה או מכירה של החשבון אסורים בהחלט.
- כל שימוש בחשבון על ידי יותר ממשתמש אחד יוביל לחסימה קבועה וללא החזר כספי.

2. זכויות יוצרים וקניין רוחני

- כל החומרים (וידאו, שיעורים חיים, מסמכים, מבחנים ומשאבים) הם רכוש בלעדי של MedWise Academy.
- חל איסור מוחלט להקליט, להוריד, להעתיק או לשתף כל תוכן מהקורסים.
- כל הפרה של זכויות יוצרים תגרור הליכים משפטיים מידיים.

3. מדיניות ביטולים והחזרים

- לאחר ביצוע התשלום, לא ניתן לקבל החזר כספי או לבטל את ההרשמה.
- גם במקרה של תשלום בתשלומים – חובה להשלים את כל הסכום במלואו.
- ניסיונות לביטול עסקה באמצעות חברת האשראי יטופלו משפטית.

4. התנהגות משתמשים

- כל התנהגות פוגענית או לא ראויה תגרור הסרה מיידית מהקורס וללא פיצוי.
- אין לשלוח ספאם, לנסות לפרוץ או לבצע שימוש לרעה בפלטפורמה.

5. אחריות הפלטפורמה

- MedWise אינה אחראית על תקלות טכניות בצידוד או באינטרנט של המשתמש.
- ייתכנו הפסקות זמניות עקב תחזוקה.

6. אכיפה משפטית

- כל הפרת תנאים תוביל לחסימה מיידית של החשבון וצעדים משפטיים.
- MedWise שומרת לעצמה את הזכות לעדכן את התנאים בכל עת וללא הודעה מראש.